
“Els veïns 
em diuen que 

tant de bo 
torni” 

Parlem amb Xavier Garcia Albiol i del seu futur polític

X. Garcia Albiol, aquesta setmana al Parlament
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El pavelló de 
Bufalà segueix 
sec després de 
més de 300 dies 
sense disposar 
d’aigua           8

La regidora de Guanyem 
Fàtima Taleb denuncia 
atacs i insults racistes
Després d’assenyalar Albiol es va desencadenar una 
polèmica que va tensar el Ple municipal de dimarts      4

EDITORIAL: 
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Està satisfet d’haver fet el pas a la 
política catalana, o creu que això l’ha 
limitat a Badalona?
Em sento molt orgullós de representar al PP 
al Parlament. Són moments excepcionals. El 
meu objectiu és seguir defensant els catalans 
que no apostem pel trencament de Catalunya 
amb Espanya, i fer-lo compatible amb l’alcal-
dia de Badalona.

El mes de març, en principi, es confir-
marà la seva consolidació al partit a 
nivell català.
Si la militància això ho vol, seré nomenat 
president del Partit Popular de Catalunya, 
quelcom que m’honora i m’encoratja a intentar 
aconseguir a Catalunya el que hem aconseguit 
a Badalona: que la gent voti a un equip de per-
sones, més enllà d’ideologies.

Darrerament no s’ha mostrat tant con-

Xavier Garcia Albiol: “En 6 anys, el PP de 
Badalona haurà de crear un nou lideratge”
Parlem amb el regidor i líder català del Partit Popular, Xavier Garcia Albiol, que té la 
voluntat d’acabar la tasca a l’Alcaldia que va iniciar el 2011

tundent a l’hora de confirmar que serà 
alcaldable el 2019.
Si els militants del PP volen i jo detecto a la 
ciutat, com estic detectant, una voluntat i su-
port dels veïns, no hi ha cap tipus de dubte 
que em tornaré a presentar. La meva voluntat 
és acabar la tasca que vam iniciar el 2011. Ens 
vam examinar el 2015 i els veïns de forma 
molt majoritària ens van donar el seu aval.

Hi ha un termini perquè prengui aques-
ta decisió?
L’any vinent decidirem si em presento a les 
eleccions de 2019. Noto cada cop més re-
ceptivitat i estima pels carrers de Badalona. 
Els veïns em diuen que tant de bo torni, veient 
el que estan veient a dia d’avui. La ciutat està 
retrocedint, i una prova és el darrer espectacle 
arran de la utilització de la regidora de Guan-
yem de la seva condició de musulmana per fer 
política.

Si finalment es presenta, té clar que 
acabarà el mandat sencer o dependrà 
del resultat?
El meu objectiu és acabar la feina. Vaig apos-
tar per un mandat de vuit anys a l’alcaldia. El 
2023 tocarà que hi hagi un canvi al capdavant 
del Partit Popular a Badalona.

Sense la seva imatge, creu que el PP 
tindria opcions de tornar a ser la força 
més votada?
Parlem d’un escenari que es produirà a sis 
anys vista. En sis anys poden passar moltes 
coses. El PP haurà de crear un nou lideratge 
a la ciutat que pugui afrontar els reptes com 
ho vam fer nosaltres en el darrer mandat.  

L’han sondejat realment per fer el salt 
a la política estatal?
No perquè el meu entorn sap les meves prio-
ritats, que són Catalunya i recuperar l’alcaldia 

Fa unes setmanes, el govern local va 
fer pública un estudi general sobre la 
ciutat en el qual es va entrevistar més 
de 1.000 badalonins i badalonines 
sobre qüestions de valoració política 
i general de la ciutat. Des del Partit 
Popular asseguren, en aquesta entre-
vista, que aquest estudi, encarregat al 
GESOP, també comptava amb una en-
questa d’intenció de vot que, diuen, no 
s’ha volgut fer pública, suposadament, 
perquè els resultats no afavoririen els 
partits que formen l’executiu. Consulta-
des arran d’aquestes afirmacions, fonts 
municipals neguen que existeixi aques-
ta enquesta, i asseguren que l’estudi es 
va fer públic en la seva totalitat.

El govern nega 
disposar de 
cap enquesta 
electoral

de Badalona el 2019.

El d’aquesta setmana, va ser un dels 
plens més tensos del mandat?
Un dels plens més tristos. Per part del govern 
hi ha una clara voluntat d’utilització del feno-
men de la immigració per carregar políticament 
contra mi. Els hi va sortir malament perquè la 
resta de partits també ho van veure i van estar 
a l’alçada. Si a això hi afegim que dimecres 
vam poder escoltar que les denúncies i el pa-
per de victimització de la regidora del govern 
podrien ser falses, posa en evidència en mans 
dels irresponsables en que està l’Ajuntament.  

Es refereix a la noia que presumpta-
ment havia insultat la regidora Fàtima 
Taleb, que va desmentir que això fos 
cert.
Posa en evidència la falta de respecte cap als 
veïns. No es pot generalitzar i acusar els veïns 

d’una actitud de racisme. Badalona és una 
ciutat d’acollida i on aquelles persones que es 
comporten no tenen cap tipus de problema de 
convivència. Em sembla mesquí haver utilitzat 
la condició de musulmana de la regidora del 
govern per intentar carregar contra el PP. El 
problema és que els hi ha sortit malament per-
què la teòrica racista és una noia de 23 anys 
votant de Guanyem.

Al Ple va condemnar els atacs i in-
sults de qualsevol tipus. Si hagués co-
mençat per aquí, dilluns, no s’hauria 
estalviat polèmica aquests dies? 
Crec que no. Tothom sap que el PP condemna 
qualsevol tipus d’atac, però teníem la sospita 
que el govern estava fent un muntatge, i nosal-
tres no participem d’això, quan a més intenten 
desacreditar veïns, dient que hi ha problemes 
de racisme. L’únic problema que té Badalona 
és que està en mans d’una colla de mentiders 
que utilitzen la condició de musulmana d’una 
regidora per fer política.

La relació amb el govern és nul·la o 
es troben en alguns punts?
Sempre hem transmès que les polítiques 
que són sensates poden tenir el nostre su-
port, però és evident que la ciutat està en 
mans de la CUP i els seus socis de govern. 
Es fa molt difícil quan t’estan insultant po-
der arribar a qualsevol tipus d’acord. El 
model de ciutat d’aquest govern res té a 
veure amb el nostre, i és molt complicat. .

Diumenge vam poder gaudir de l’es-
trena del nou estadi.
És de les obres de les que em puc sentir 
més satisfet del meu mandat. Molt or-
gullós de que es pogués desbloquejar. 
És motiu de molta alegria i molts socis, 
especialment els més antics, em van tras-
lladar agraïments i felicitacions. La feli-
citació ha de ser per al conjunt de socis 
i la ciutat.

Els altres partits el van criticar per 
polititzar un dia que era del club.
Els veïns estaven encantats i per a mi això 
és el mes important. Que em critiquin la 
resta de partits forma part de la normali-

Albiol, en el Parlament / Foto: Javi Torres

tat, i suposo que a la inversa jo també ho 
hagués fet.

Com veu la situació de la Penya?
Em preocupa que per culpa de la inactivitat 
de l’Ajuntament el club pugui desaparèixer. 
S’ha estat capaç d’arribar a un acord amb Hi-
senda, en el que jo he participat, s’ha pogut 
acordar amb els proveïdors, i falta que l’ajun-
tament faci els deures. Des del PP posarem 
totes les facilitats a qualsevol mesura que 
serveixi per garantir la viabilitat del club.

Sobre l’informe del servei de neteja, 
la Fiscalia ha obert diligències...te-
men que finalment es puguin desta-
par irregularitats?
Si jo tingués el convenciment que l’empresa 
de neteja havia estafat 12 milions, jo hagués 
posat denúncia al jutjat directament perquè 
ens estarien robant. Jo crec que és un episodi 
més per desacreditar el passat. Han caigut en 
un error, i és que qui va adjudicar el servei va 
ser el govern del PSC abans del nostre man-
dat. Un error més d’un govern que viu dels 
gestos, que quan estan buits se’ls hi acaben 
tornant en contra, com el 12 d’octubre...

 “A sis anys vista, el PP 
de Badalona haurà de 
crear un nou lideratge 
que pugui afrontar els 
reptes com ho hem fet” 

“Estem convençuts 
que l’estudi que va fer 
públic el govern incloïa 
un sondeig electoral 
que no es va donar a 
conèixer”

 “La Penya ha pogut 
arribar a un acord amb 
Hisenda en el que jo 
he participat; falten els 
deures de l’Ajuntament” Però precisament la causa pel 12-O 

ha estat arxivada...
És un arxivament que no té lògica, no 
obeeix a arguments jurídics. El respecto 
però m’afegeixo a les paraules de la Fisca-
lia, que ha presentat recurs, perquè és una 
resolució bastant sorprenent.

Ha parlat de desacreditar el passat. 
Creu que és la intenció del govern?
Estan obsessionats. Viuen, respiren i men-
gen per intentar desacreditar la gestió del 
PP, i els hi deu resultar esfereïdor veure 
que, tot i intentar-ho, cada dia tenim més 
suport. Estaria bé que el govern, d’aquest 
estudi que va fer, donés a conèixer l’en-
questa electoral que anava adjuntada amb 
l’enquesta, perquè no han volgut presentar 
la intenció de vot. Segurament seria molt 
interessant. Tenim l’absolut convenciment 
que l’enquesta anava acompanyada d’un 
sondeig electoral, perquè a la gent con-
sultada se li va preguntar per la intenció 
de vot.

Llegeix l’entrevista completa a www.
diaridebadalona.com
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La regidora Fàtima Taleb denuncia 
“atacs racistes” contra la seva persona
Guanyem assenyala directament Albiol per fomentar l’odi durant el seu mandat

Foto: Guanyem Badalona

Inicialment, el Ple de dimarts tenia previst 
votar a favor d’un punt perquè l’Ajuntament 
es presentés com a acusació particular en 
els casos oberts arran de les denúncies in-
terposades per Fàtima Taleb el darrer any i 
mig. A darrera hora, però, per tal d’incloure 
també els dos darrers incidents de la pas-
sada setmana, el govern va modificar el 
punt i, per urgència, va proposar delegar 
en l’alcaldessa les competències a l’hora 
de decidir si el Consistori s’ha de personar 
en casos d’odi i discriminació que afectin 
a regidors i regidores, i també en casos de 
violència de gènere.
El plantejament no va agradar a l’oposició, 
que es va posicionar en contra perquè con-
sidera que la decisió de personar-se com a 
acusació particular ha de residir en el Ple, 
per tal de revisar cas per cas, i no genera-
litzar les situacions i que l’alcaldessa tingui 
tingui les competències directes. Sí que es 
van mostrar totalment favorables de per-
sonar-se en el cas concret de la regidora 
Fàtima Taleb.
El govern va explicar que es tractava d’una 
mesura que es prenia per agilitzar els trà-
mits administratius, ja que l’alcaldessa 

La polèmica entre Taleb i 
Albiol tensa el Ple

No és el primer cop que succeeix, ni el pri-
mer cop que ho denuncia. La regidora de 
Guayem Badalona Fàtima Taleb va ser agre-
dida verbalment en dues ocasions la passada 
setmana, la darrera, al barri de La Salut. La 
responsable de Participació tornava a casa 
quan va rebre uns insults d’un grup de per-
sones que no ha volgut passar per alt i que 
va denunciar dilluns davant la Guàrdia Urba-
na de Badalona. El darrer episodi, el passat 
dijous, va comptar fins i tot amb la presència 
de la Guàrdia Urbana. El coordinador del 
districte, Fernando Gómez, va acudir a inten-
tar calmar el tens ambient que es va produir 
després que una família carregués contra la 
regidora, explica el propi càrrec de Guan-
yem. Dies abans, afegeix la pròpia Taleb, de 
camí a la parada de l’autobús, un home la va 
insultar “de manera brusca” i la va escopir. 
“Sóc conscient que aquests atacs es deuen 
al fet que sóc membre destacada i visible 
d’una comunitat minoritària de Badalona”, 
afirma Taleb. “Tornaré a denunciar aquests 
actes, racistes, xenòfobs, islamòfobs, que 

molta gent pateix cada dia en silenci, veïns i 
veïnes musulmanes i d’altres col·lectius mi-
noritaris d’origen estranger i gitano”, ha avi-
sat la responsable de Participació del govern 
local. Taleb explica que acumula ja quatre 
denúncies als jutjats. Les tres primeres van 
ser entrades fa més d’un any, i encara no sap 

res. “Espero que la Justícia actuï, i que així 
visibilitzi una situació que es produeix arreu, 
tot i que moltes persones no tinguin els re-
cursos que jo tinc per defensar-me i fer-ne 
difusió”. Fàtima Taleb assenyala directament 
a l’exalcalde Xavier Garcia Albiol per “sem-
brar l’odi i dividir la ciutadania, vinculant els 

problemes com la pobresa, l’atur i la falta de 
seguretat a l’arribada de persones de pro-
cedència estrangera o fins i tot vinculant el 
terrorisme a l’Islam”. Des de Guanyem expli-
quen que no volen focalitzar la reivindicació 
en els atacs concrets de la setmana passada, 
sinó realitzar una denúncia global per totes 
les agressions que, asseguren, Taleb ha patit. 
“Ha arribat el moment de denunciar pública-
ment els actes de racisme i islamofòbia que 
porto patint des de fa un any i mig”, diu la 
regidora de Guanyem. 

Suports d’arreu 
Les respostes de suport a la regidora han 
arribat des de diferents punts de Catalunya 
i de l’Estat, així com des de diferents forma-
cions polítiques: Madrid, Sagarossa, Pais 
Basc, Galícia. S’han pronunciat al respecte 
figures destacades com Ada Colau, Carme 
Forcadell o Pablo Iglesias, que han enviat el 
seu suport a Taleb. També la Generalitat, a 
través de la direcció general d’Afers Religio-
sos, i de la consellera Dolors Bassa.

podria emprendre accions legals més ràpi-
dament d’aquesta forma que si hagués de 
passar per Ple. Els membres de l’executiu 
es van mostrar decebuts per no aconseguir 
tirar endavant la delegació de competèn-
cies, i al darrer torn va arribar la punta 
de tensió. “No m’estranya que en aquesta 
ciutat guany un racista”, va concloure Jose 
Téllez al seu discurs. 
El comentari va despertar la indignació 
d’Albiol, del Partit Popular i també de 
membres de la oposició, com ara Ferran 
Falcó, que qualificava de “inadmissible” el 
comentari. Garcia Albiol va prendre la pa-
raula per avisar que marxarien del Ple si no 
es retiraven aquestes paraules. L’exalcalde 
va afirmar que s’estava insultant a tots els 
veïns de Badalona que l’havien votat, i que 
tot plegat era “vergonyós”. 
Finalment, Téllez va retirar el comentari i 
va anunciar que retiraven també el punt 
de l’ordre del dia, a petició de la pròpia 
Fàtima Taleb, per tal de poder debatre-ho 
“amb més serenitat” el proper Ple.  Hores 
mes tard, però, en un post a Facebook, va 
assegurar que no es desdeia: “Albiol és un 
racista”.

ALBIOL AMENAÇA AMB DENUNCIAR EL GOVERN  PER 
“ACUSACIONS FALSES” DE XENOFÒBIA ALS VEÏNS

L’exalcalde de Badalona, Xavier García 
Albiol ha avisat al govern municipal de 
Badalona que el denunciarà si continua 
amb les “acusacions falses i greus” de 
xenofòbia contra els veïns de la ciutat. 
En roda de premsa, Albiol ha dit que por-
taran el fet davant la justícia “en defen-
sa de l’honorabilitat” dels veïns ja que, 
assegura, és fals que la ciutat visqui un 
problema d’aquestes característiques. A 
mes, ha alertat Guanyem Badalona que 
aquest discurs és “perillós” ja que “pot 
provocar una reacció d’ira i ràbia” que 
desemboqui en un “conflicte seriós” de 
convivència. Ha afegit que no acceptaran 

que es vulgui “criminalitzar” la població 
“de manera totalment injusta” i ha de-
fensat que Badalona ha estat una ciutat 
acollidora. Albiol espera que l’”onada 
de solidaritat” cap a la regidora Fàtima 
Taleb també es repeteixi quan hi ha in-
sults contra regidors del PP i ha reclamat 
al govern català que també denunciï els 
insults que reben els regidors ‘populars’ 
arreu de Catalunya. 

La veïna que presumptament va 
insultar Taleb denuncia la regidora 
per mentir
La noia que presumptament va insultar la 
regidora de Badalona Fàtima Taleb amb 
comentaris racistes el 30 de gener va dir 
ahir que «mai» li va dir «mora de mer-
da» i que no es considera «racista». La 
jove, Yurena, va anunciar a RAC1 que ha 
denunciat Taleb perquè el que diu la regi-
dora «no és cert» i se sent «ofesa per tot 
el que s’està dient» d’ella. «No tinc cap 
filiació política -va reconèixer la jove- i 
vaig votar el partit de Taleb» perquè «no 
volia que Xavier Garcia Albiol estigués 
en el govern». Yurena no va negar que la 
insultés per una discussió de trànsit però 
que mai amb comentaris racistes.
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El jutge considera que no es va produir desobediència, sinó una “mera ‘performance’”

El jutge d’instrucció número 4 
de Badalona ha arxivat la causa 
oberta contra els sis regidors del 
govern de Badalona que van des-
obeir el passat 12 d’octubre i van 
atendre la ciutadania al Viver. El 
magistrat responsable de les dili-
gències, Josep Maria Noales, creu 

La Justícia arxiva la causa contra els regidors 
de Badalona pels actes del 12 d’octubre

que l’actuació es va limtitar a una 
“performance” però que, a la pràc-
tica, les instal·lacions municipals 
van romandre tancades, tal i com 
dictava la instrucció judicial. Entre 
els sis regidors investigats hi era 
en Jose Téllez, protagonista de la 
famosa estripada de la interlocu-

tòria judicial a les portes del Vi-
ver. Sobre aquest cas en concret, 
que era el que podia suposar una 
major complicació legal davant la 
Justícia, l’instructor ha afirmat que 
el paper estripat no era pas l’acta: 
“Era plenament conscient que no 
era així”. En qualsevol cas, mati-
sa el document, estripar un paper 
està emparat per la llibertat d’ex-
pressió, i el que realment compta 
és obeir la sentència. “Si els regi-
dors haguessin ordenat l’obertura 
de les portes al públic i als em-
pleats públics, i tots ells hagues-
sin entrat a l‘Ajuntament, s’hagués 
produït la veritable desobediència, 
però els fets es van limitar a una 
mera “performance”.

Fingir la desobediència per 
aconseguir ressò mediàtic
El jutge instructor considera que 
no es va produir la desobedièn-

cia, però sí es va voler projectar 
aquesta imatge de manera cons-
cient. Noales relata “es realitza 
una conducta que, en aparença 
a ulls de tothom és delictiva, 
s’és coneixedor que comportarà 
l’actuació dels tribunals, però 
en darrer terme s’és coneixedor 

Segon dia de declaracions als jutjats

LA FISCALIA RECORRE L’ARXIVAMENT

La Fiscalia ha presentat un 
recurs de reforma al jutjat 
d’instrucció nº 4 de Badalona 
oposant-se a l’arxivament de 
la causa contra els sis regidors 
de Badalona que havien estat 
acusats pel Partit Popular de 
desobediència el 12 d’octubre. 
La resolució del cas, dictada pel 
jutge instructor Noales, ja apun-
tava que el Ministeri Fiscal, al 
darrer moment, s’oposava al 

sobreseïment de la causa. Si el 
recurs no prosperés, ha avisat 
ja la representant de la Fiscalia, 
segons recull Europa Press, es 
recorrerà davant l’Audiència de 
Barcelona. Garcia Albiol, per la 
seva banda, ha críticat la deci-
sió del jutjat d’instrucció nú-
mero 4 de Badalona d’arxivar la 
causa pels fets del 12 d’octubre 
i l’ha qualificat de barbaritat” i 
resolució “tendenciosa”. 

que realment no és, en cap cas, 
delictiva”. Afirma que es dóna un 
supòsit de “judicialització de la 
política”, però “en el sentit con-
trari”, per a aconseguir “un ressò 
mediàtic d’una determinada pos-
tura política amb l’ajut impropi de 
l’Administració de justícia”.
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Unes 400 persones es van manifestar aquest dimecres contra el preu de l’energia

Badalona congela factures de la llum municipal 
per pressionar les elèctriques contra els talls 

Després dels darrers talls de llum arreu 
de la ciutat fets públics la setmana passa-
da, quan veïns de Sant Roc van bloquejar 
el trànsit i el tramvia com a forma de pro-
testa, l’alcaldessa Dolors Sabater va avisar 
que es plantejarien mesures per pressionar 
les elèctriques. No pagar és legalment molt 
complicat, ha explicat aquest dimecres, 
però, de moment, afirma que el govern té 
congelades diferents factures de la llum de 
l’Ajuntament, a l’espera de poder seure amb 
Endesa per buscar solucions permanents.

Diferents zones de la ciutat viuen talls in-
termitents de subministrament des de fa 
setmanes, sobretot amb l’onada de fred. 
Aquest darrers dies semblen haver remès, 
gràcies al treball constant de tècnics muni-
cipals, executiu i veïns, però Sabater avisa 
que en qualsevol moment el problema es 
pot tornar a produir i que són solucions 
temporals. Aquest dimecres, unes 400 
persones han marxat des del Gorg fins a la 
plaça Roja de Sant Roc amb espelmes per 
cridar contra aquets talls de llum i els preus 

de l’energia, amb pics molt elevats els dies 
de més fred. Convocada de forma conjunta 
entre Badalona i Santa Coloma de Grame-
net, ha comptat amb el suport de desenes 

d’entitats, els ajuntaments i la CONFAVC, i 
hi han assistit les alcaldesses Dolors Saba-
ter i Núria Parlon, a més de diferents regi-
dors d’ambdós municipis.

Manifestació contra els talls de llum

pertinents després de detectar legionel·la 
en l’aigua del pavelló. Després de rebre la 
sanció pertinent per part de la Generalitat, 
l’equip de govern actual va iniciar un pla per 
intentar solucionar el problema amb rapide-
sa, però el canvi de canonades efectuat no 
va eliminar del tot la legionel·la. Què cal fer 
ara? Canviar la caldera amb una inversió de 
15.000 euros que, segons els tècnics de la 
regidoria d’Esports, ha d’arribar a través de 
la Diputació a mitjans de febrer. Mentres-
tant, Badalona segueix fent el ridícul.

Fa exactament 320 dies que el Poliesportiu 
de Bufalà està sense aigua. Des de Setmana 
Santa, els seus usuaris no poden dutxar-se 
després de realitzar les diferents pràctiques 
esportives que s’hi desenvolupen. L’Ajun-
tament de Badalona va haver de tancar les 
claus de pas a causa d’una sanció de la 
secretaria de Salut Pública del Departament 
de Salut de la Generalitat. Durant el mandat 
d’Albiol, el Consistori va incomplir la Llei 
18/2009 de salut pública al Poliesportiu de 
Bufalà, ja que no es van fer les actuacions 

El pavelló de Bufalà segueix 
sec després de més de 300 
dies sense disposar d’aigua

La imatge de Badalona està en joc al Poliesportiu de Bufalà / Aj.Bdn



entitats 11Toni Santiago - redaccio@diaridebadalona.comactualitat10 Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com Núm. 557

Foto: Arxiu

Foto: Toni Aguilar

Aquest dissabte, 4 de febrer a 
les 20 hores, arriba a Badalona 
la cantaora Nazaret Cala Luque, 
acompanyada del guitarrista 
català Alberto Fernández, per 
commemorar el 33è aniversari 
del Centre Andalús Tertúlia Fla-
menca. Nazaret Cala va néixer 
l’any 1980 a la ciutat gaditana 
del Puerto de Santa María, on va 

El cap de l’Oficina Catalana del 
Canvi Climàtic, Salvador Samitie, 
va visitar ahir el Port de Badalo-
na, en el marc de les conferències 
Anar a Mar, per explicar com afec-
ta el canvi climàtic als mars i als 
oceans: Increment de temperatura, 
acidificació, pujada de nivell, can-
vis en l’onatge i afectació al litoral. 
Samitier, que de formació és quí-
mic, exposarà que les costes són 
les zones més vulnerables tant per 
l’increment del nivell del mar, que 
ja es constata, com per un possible 
canvi en la força de les onades, que 
suposaran un replantejament de les 
defenses dels ports i del manteni-
ment de les platges. I és que entre 
les competències de l’oficina n’hi 
ha la del  coneixement dels impac-
tes del canvi climàtic a Catalunya i 
la definició de les mesures d’adap-
tació corresponents. La propera 
cita d’Anar a Mar serà el dijous 9 
de febrer, a l’Escola del Mar, amb el 
biòleg de Submón Alex Bartolí.

Més d’un centenar de persones 
es van retrobar dissabte, 28 de 
gener, al Centre Cívic La Salut per 
celebrar el 17è aniversari de l’As-
sociació Cultural Extremenya Zur-
barán. L’acte es va inaugurar amb 
els parlaments de la presidenta de 
l’entitat, Maria Ángeles Pino, qui 
va expressar la seva satisfacció 
pel treball dels socis i la convo-
cació d’activitats com el Certamen 
Internacional de Pintura, la festa 
de la samfaina, com així també, la 
coral que porta el nom del pintor 
extremeny Zurbarán. “M’agrada el 

començar la seva afició pel fla-
menc des de ben petita. Durant 
la seva trajectòria artística ha 
participat i rebut diversos premis 
d’arreu d’Espanya, com el Yun-
que Flamenco a Santa Coloma de 
Gramenet, l’any 1999. L’actuació 
tindrà lloc a la seu de l’entitat, si-
tuada al carrer Figueres, tocant a 
la plaça Doctor Flemming. dinamisme i vitalisme que té l’en-

titat Zurbarán, que fa de l’art el seu 
senyal d’identitat com, així també, 
el seu treball per unir el poble 
extremeny i el català”, va ressal-
tar per la seva part l’alcadessa de 
Badalona, Dolors Sabater.  Tot 
seguit, la coral Zurbarán va iniciar 
el programa d’actuacions amb di-
verses jotes, i que va donar pas a 
les sevillanes de l’entitat Tacón del 
Duende, als cants de la coral de 
gent gran de Pep Ventura -a càrrec 
de Bruno Nájera-, i finalment, el 
show del transformista Nelly.

La cantaora 
Nazaret Cala actua 
a Badalona

Les 
afectacions 
marítimes del 
canvi climàtic

L’entitat Zurbarán, 
17 anys de cultura 
extremenya

Més fotografies

Del 03/02 al 09/02/2017

No hi ha desperfectes estructurals; s’invertirà 325.000 euros per rehabilitar els danys

L’Ajuntament de Badalona desti-
narà 325.000 euros per rehabilitar 
integralment el Pont del Petroli. 
Segons l’informe preliminar, a 
la plataforma final s’han destruït 
bona part de les bigues de fusta 
que suporten el paviment i, en 
gran mesura, són irrecuperables. 
La barana d’acer inoxidable tam-
bé ha resultat molt malmesa i es 

L’informe de danys confirma que 
el temporal va moure el Pont del Petroli

podran recuperar pocs elements. 
No semblen afectats els pilons; 
la plataforma de formigó armat; 
els voladissos d’acer inoxidable 
i la torre de senyalització, inclòs 
el seu ancoratge. Pel que fa al 
pantalà, l’informe indica que s’ha 
detectat “un moviment centimètric 
lateral i longitudinal de la darrera 
peça, just abans de la plataforma 

final” i caldrà estudiar si es torna 
a lloc o no. Igual succeeix amb la 
detecció de moviments centimè-
trics verticals o longitudinals en 
algunes peces. Segons l’informe 
preliminar, no semblen afectats 
els pilons, els carregadors de for-
migó armat, les bigues de formigó 
i la llosa presenten una “integritat 
estructural correcta”.

Foto: M Subirats

Més d’un milió per remodelar 
la plaça Roja de Sant Roc
Els veïns volen que continuï com a espai de trobada

La plaça Roja del barri de Sant Roc 
experimentarà una profunda re-
modelació. Així ho van anunciar fa 
uns dies les autoritats municipals 
a veïns i veïnes en la presentació 
de l’avantprojecte. La plaça Roja, 
amb prop de 9.000m2, presenta 
actualment una vegetació, un mo-
biliari urbà i uns paviments amb 
un destacat grau de deteriorament. 
Per a fer front a la urbanització de 
la plaça es disposa d’1,17 milions 
d’euros. L’arranjament d’aquest 
espai completarà la millora del ca-
rrer Vélez Blanco que es va portar 
a terme l’any 2015, eixamplant la 
comunicació entre els dos espais 
i unificant el tipus de paviment del 
carrer i la plaça, a més de millorar 
l’enllumenat. Una de les actuacions 
més importants serà la restauració 
de 3.546m2 del paviment de formi-
gó vermell, que es substituirà tot a 
excepció de l’espai rodó del nord i 

Imatge virtual del projecte

del mosaic central, que es restau-
rarà, atès que està considedat un 
element molt important.
Pel que fa a la vegetació, es proce-
dirà a reemplaçar els pins i els oms, 
que tenen unes arrels que deterio-
ren el paviment, per altres espècies 
com freixes; lledoners o sòfores. El 
nou mobiliari urbà inclourà bancs 

de fusta i de formigó disposats de 
manera que fomentin l’estada i la 
comoditat. A més a més, també s’ha 
dissenyat una nova àrea de jocs in-
fantils, amb bancs i una font, i una 
àrea per a gossos. Un cop el projec-
te estigui definit, caldran nou mesos 
per a licitar-lo i iniciar les obres, que 
podrien començar a finals d’any.

UTILITZEN DRONS PER ANALITZAR LES 
AFECTACIONS DEL COL·LECTOR DE LLEVANT

Diumenge van finalitzar els 
treballs de reparació d’emer-
gència del col·lector de Llevant 
danyat durant el temporal a 
l’alçada de la platja de la Mora. 
El treball ininterromput ha fet 
possible la instal·lació i po-
sada en servei d’una canonada 
provisional que permet desviar 
la conducció de les aigües re-
siduals. Una trentena de treba-
lladors, diverses excavadores, 
camions i maquinària diversa 
han treballar dia i nit, 24 hores, 
per a finalitzar les obres el més 
aviat possible. Durant les ope-
racions d’anàlisi dels danys ha 
destacat la utilització de drons 

dissenyats específicament per 
la inspecció de conduccions. 
Aquests drons aporten tec-
nologia d’última generació, 
per exemple en l’ús d’imatges 
obtingudes per determinar 
l’impacte real del trencament. 
Són uns aparells de gran uti-
litat per inspeccionar l’inte-
rior de la canonada afectada 
pel temporal extraordinari i 
obtenir informació del seu 
estat de conservació.  Aquest 
tipus d’aparells poden arribar 
a llocs de difícil accés o que 
requereixen estrictes mesures 
de seguretat quan la inspec-
ció la fa personal tècnic.

Els Mossos d’Esquadra han de-
tingut tres homes, de 38, 35 i 
28  anys i de nacionalitat xine-
sa, com a presumptes autors de 
quatre robatoris violents, un dels 
quals en grau de temptativa. Els 
acusats es dedicaven a assaltar 
camioners a Badalona durant 
els seus moments de descans 
després d’haver descarregat les 
mercaderies. Estan assenyalats en 
tres incidents. Per dur a terme els 
assalts triaven una zona de Bada-
lona on habitualment s’aturen els 
camioners a la nit i disposen dels 
diners en efectiu de les entregues 
que han realitzat durant el dia. Els 
lladres aconseguien emportar-se 
al voltant dels 20.000 euros en 
efectiu de cadascun dels robatoris 
i utilitzaven armes de foc curtes 
per intimidar les víctimes.
El 26 de gener d’enguany, més 
d’un any després del darrer assalt, 

un dels dos camioners doblement 
assaltat el 2015 va avisar els Mos-
sos i els va dir que l’estaven vigi-
lant i que li feien seguiments amb 
el mateix vehicle amb el qual ja ho 
havien fet  en les ocasions ante-
riors en les que l’havien assaltat.
El mateix dia, els agents van in-
tervenir en el moment que dos 
dels assaltants s’adreçaven cap al 
furgó del denunciant amb el rostre 
ocult mentre esgrimien un martell 
per fracturar-ne la finestra i una 
pistola de fogueig. Els tres arres-
tats havien vingut des de Madrid 
per a cometre el robatori.

Detinguts per 
assaltar camioners 
quan descansaven

Foto: Arxiu
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Badalona NO és racista
Aquesta setmana hem assistit a un nou episodi en 
el que Badalona s’ha convertit en camp de batalla 
política, amb un tema tant delicat com és el racisme. 
Un problema que la ciutat ja va patir com a plató de 
televisió fa uns anys i que s’ha arrossegat des de 
llavors, sempre latent, de rerefons. Una xacra que 
s’ha de combatre, a la qual se li ha de plantar cara 
sense cap dubte i de forma unànime, amb un con-
sens que la ciutat hauria de projectar com a imatge. 
I que aquesta setmana no s’ha pogut aconseguir.
La imatge del Ple del passat dimarts no va ser la que 
tots desitjàvem. No va ser la que la tercera ciutat de 
Catalunya hauria d’haver projectat. Esperàvem una 
imatge de serenitat. I, un cop més, la tàctica política 
no va deixar que les persones que hi ha darrera dels 

càrrecs públics deixessin expressar allò que, de ben se-
gur, tots pensem. El Ple hauria d’haver votat per unanimi-
tat el suport a Fàtima Taleb pels episodis d’atacs racistes 
que pateix des que és representant pública i no el govern, 
intentar una estratègia d’interessos polítics que se li va 
girar en contra.
Deixant de banda la polèmica sobre l’incident concret del 
passat dijous, del qual una veïna, la presumpta acusa-
da d’insultar Taleb, ha denunciat la regidora per mentir 
sobre els hipotètics insults que hauria profesat, ningú 
posa en dubte que la representant de Guanyem ha estat 
afectada el darrer any i mig per aquestes ofenses. Ningú 
diu que Badalona sigui una ciutat racista, no s’ha de ge-
neralitzar, però tampoc es pot negar que aquests fets es 
produeixen. I s’ha de treballar per acabar amb ells. Sense 

EDITORIAL

retrets personals, error que va cometre Fàtima i el go-
vern de fer responsable directament a Albiol.
Accions que s’han de fomentar des de les institucions 
i que la ciutadania ha de recollir i fer seves, com va 
passar aquest dimecres amb la manifestació entre el 
Gorg i Sant Roc pels talls de llum i el preu de l’ener-
gia, que va comptar amb les alcaldesses de Badalona 
i Santa Coloma, representants polítics de totes dues 
ciutats i diferents forces, i que probablement hauria 
d’haver arrossegat a molts més veïns. Una batalla que, 
com la del racisme, ha d’estar impulsada amb la com-
plicitat de tothom, amb el consens de tots. Problemes 
transversals comuns de tota la societat que només 
es poden aconseguir solucionar amb una inequívoca 
unanimitat.

Quatre coses sobre l’estadi

Un estadi dels socis

Han passat uns quants dies i encara no 
se m’ha esborrat el somriure de veure 
fet realitat el somni d’un estadi digne 
per a Badalona i per al CF Badalona. De 
l’esperada estrena de diumenge passat 
guardaré per sempre en el record quatre 
coses. La primera: el moment de silenci 

El passat diumenge, quan va començar el 
primer partit en el nou estadi, vaig tenir la 
sensació de transportar-me en el temps 
fins a la dècada dels seixanta. No parava 
d’entrar gent i, finalment, hi va haver un 

previ a la sacada inicial, dedicat a tots 
els socis i aficionats del Badalona que 
no han pogut veure l’estadi. El meu pen-
sament va volar cap al meu pare, fun-
dador de la desapareguda Penya Blava 
i fanàtic aficionat badalonista durant 
els anys cinquanta i seixanta del segle 
passat. A ell li dec el meu amor cap a 
la samarreta escapulada i amb ell em 
reuneixo cada cop que juga el Badalona.
La segona cosa que em ve de gust 
subratllar del que va passar diumenge 
és la constatació que aquesta ciutat pot 
oferir un nombre d’aficionats més que 
suficient per sostenir un club de futbol, 

ple gairebé absolut. Recordava aquells 
memorables partits a l’Avinguda de Nava-
rra, quan jugàvem a segona divisió, quan 
la graderia quedava petita. Malaurada-
ment, l’any 1968, amb el descens, el temps 
es va aturar i la travessa que hem hagut de 
passar ha estat molt llarga. Solament en 
moments puntuals l’afició escapulada ha 
pogut gaudir del seu equip. Però el nou 
estadi torna a posar en marxa el rellotge 
del club: és una instal·lació moderna, 
ampliable i que, per fi, deixa enrere una 
època de vergonya, en la qual no s’ha po-

com a mínim, a segona divisió. Algú 
dubta que, amb el suport popular que 
es va demostrar en l’estrena de l’estadi, 
el Badalona no podria instal·lar-se en 
el futbol professional? Si, és cert que 
el bàsquet és l’esport oficial aquí. Però 
som 220.000 i hi ha lloc també per al 
futbol d’elit.
Més coses. La tercera: l’estadi és, sen-
zillament, perfecte. Funcional, amb les 
mides justes, la capacitat ideal i els 
serveis imprescindibles. Estèticament, 
respecta l’entorn i, sense oferir un as-
pecte exuberant, desprèn un atractiu que 
imposa. Un encert haver-lo integrat al 

gut oferir un lloc en condicions als equips 
que ens han visitat i a nosaltres mateixos. 
Voldria, en tot cas, incidir en la lluita dels 
socis i aficionats del Badalona en la seva 
aspiració per aconseguir un nou esta-
di. Una lluita de més de vint anys en els 
quals hi ha passat absolutament de tot i on 
l’entitat ha perillat en diferents ocasions. 
Els socis escapulats, lluny de tirar la tova-
llola, han mostrat una tenacitat envejable 
i, gràcies a la gran negociació de l’actual 
junta directiva, el somni ha acabat fent-se 
real. És per això que aquest és l’estadi dels 

paisatge, enclotant-lo enmig del parc de 
Montigalà. Caldrà veure, això si, com es 
resol l’entorn de la instal·lació.
Finalment, la quarta cosa amb què em 
quedo de la festa de diumenge és amb 
el fet que, malgrat el patètic intent d’al-
guns, ningú s’ha pogut posar la medalla 
de l’estadi. Després de tants anys d’es-
pera, totes les opcions polítiques han 
tingut l’oportunitat de fer seu aquest 
projecte i cap no ho ha aprofitat. Per 
això em sembla que aquest estadi és, 
més que cap altre equipament munici-
pal, de la gent de Badalona. Ep, i del seu 
equip de futbol.

socis, per més que alguns se’l vulguin fer 
seu. És un estadi amb el segell dels ba-
dalonistes, els que han permès que amb 
els seus diners es pugui fer una obra tan 
bonica com aquesta. Diumenge, la il·lu-
sió va tornar a la Badalona futbolística, 
una Badalona molt potent i desconeguda 
per a molts. Una Badalona imparable, si 
es fan les coses bé. Una Badalona que ara 
disposa d’un estadi que li permet mirar el 
futur amb optimisme. Socis, aficionats del 
Badalona, felicitats. Aquest és el vostre es-
tadi, el nostre estadi.

Albert Fibla  Periodista de 
L’Esportiu i Diari de Badalona

Xavier Saisó
Periodista Cadena SER Catalunya
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NOVA LLIGA BADAGRES - LLIGA BADAGRES - CONTRASENYA: BADAGRES
SUPERMANAGER

1- Larkin, Llull, Doncic
2- Vidal, Mumbrú, Hanga, Jackson
3- Tomic, Jelovac, Shermadini, Whittington 

EL DIARI DE BADALONA PARTICIPA A LA SUPERMANAGER DE 
BADAGRES DE LA MÀ DE DANI MIRET. T’APUNTES!!!

El guanyador de la temporada rebrà 
una Pilota firmada pels jugadors de la 
Penya!

LLIGA

Jornada 19
1º  LOS INVENCIBLES  felgonmar (Madrid)  204,60
2º  ARTRITIS TEAM  creb2004 (Badalona)  199,80
3º  HARO´S BASKET TEAM 1  Jordi Haro Alonso (Badalona)  198,2

54ºDiari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona)  156,80

Lliga (general)
1º Diari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona) 3.434,00
2º  Santako Team  Xevo (Badalona) 3.385,00
3º  canasta....koponen!!  Lera (Terrassa) 3.377,80

Equip Diari de Badalona

L’Ajuntament té la decisió final
Quan Jordi Villacampa va anunciar que el març 
deixarà la presidència del Joventut va subratllar 
que hi havia tres coses que s’havien de produir 
per evitar la liquidació de la Penya. El primer era 
arribar a un acord amb Hisenda, cosa que es va 
concretar ahir. El segon era un acord amb les 
entitats bancàries, cosa que ja està encaminada i 
que es farà públic properament. I la tercera cosa 
que havia de passar és que l’Ajuntament de la 

ciutat actués. Les converses entre el consistori, 
amb l’alcaldessa Dolors Sabater i el tinent d’al-
calde Oriol Lladó al capdavant, han estat positi-
ves però les paraules de bona voluntat s’han de 
concretar amb accions. I la principal és la compra 
de l’Ajuntament del Club de Tennis Mas-Ram, un 
fet indispensable per evitar haver de tancar la 
Penya. Tot és discutible però la decisió final és 
en mans del consistori.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

Núm. 557 Del 03/02 al 09/02/2017

LA PRÈVIA 20a Jornada ACB. Diumenge 5 de febrer al Santiago Martín (12:30h) / Movistar+

El setè millor equip d’Europa espera la Penya

ALBERTO ABALDE

ALBERT SÀBAT

SERGI VIDAL

JEROME JORDAN LUKA BOGDANOVIC

DIVINA JOVENTUT
Entrenador: Diego Ocampo

IBEROSTAR TENERIFE
Entrenador: Txus Vidorreta

WILL HANLEY

RODRIGO SAN MIGUEL

MARIUS GRIGONIS

GEORGIOS BOGRIS AARON DOORNEKAMP
L’Iberostar és la revelació / D.Grau

Dimitrijevic es guanya l’afició 
/ D.Grau

Guanyar el MoraBanc Andorra 
amb autoritat (74-59) va fer vibrar 
l’afició, però ara toca afrontar un 
repte encara més ambiciós. El 
Divina Seguros Joventut (5/13) 
viatja aquesta jornada a la pista 
de la revelació de la temporada. 
L’Iberostar Tenerife (14/4) ocupa 
la segona plaça de la Lliga Endesa 
malgrat haver patit les importants 

lesions d’homes referència com 
Nicho Richotti i Javi Beirán. Els 
de Txus Vidorreta s’han crescut 
en l’adversitat, sent també prota-
gonistes en la Basketball Cham-
pions League de la FIBA. En total, 
l’Iberostar acredita un balanç de 
resultats envejable: 25 victòries i 
només 7 derrotes entre l’ACB i la 
competició continental. Aquesta 

estadística ha situat el pròxim rival 
de la Penya entre els millors del 
continent. El portal especialitzat 
www.eurobasket.com situa el Te-
nerife (153 punts) en la setena po-
sició del TOP100 europeu, només 
superat pel Madrid (170), el CSKA 
(169), l’Olympiacos (169), el Fe-
nerbahçe (162), l’Estrella Roja 
(157) i el Panathinaikos (154). 

  Equip  G P

 1 Real Madrid 14 3
 2  Tenerife 14 4
 3 FC Barcelona 13 4
 4  València Basket 13 5
 5  Baskonia 12 6
 6  Unicaja 12 6
 7 Andorra 10 8
   8  Gran Canaria 10 8
 9  Bilbao Basket 8 10
10     Fuenlabrada 8 10
 11     Estudiantes 7 11
 12    Real Betis 7 11
 13    UCAM Múrcia 6 12
 14    Saragossa 6 12
 15    Divina Joventut              5         13
16  Obradoiro 4 14
17  Manresa 3 15

ClassificacióResultats darrera jornada

Bilbao Basket - Saragossa                 81-77
Estudiantes - Obradoiro                          81-73
Manresa - UCAM Múrcia      63-73
Real Betis - Tenerife 76-82
UCAM Múrcia - Baskonia 71-92
Baskonia - FC Barcelona                   84-92
València Basket - Gran Canaria  86-81
Divina Joventut - Andorra 74-59   

Real Madrid  Descansa

Propera jornada

 Gran Canaria - Unicaja
 Tenerife  -  Divina Joventut
 Fuenlabrada  -  Estudiantes
 Obradoiro  -  Manresa
 FC Barcelona -  Bilbao Basket
 Andorra -  Baskonia
 Saragossa  - Real Betis   
 UCAM Múrcia  - Real Madrid  
 València Basket - Descansa

L’Olimpic vibra amb el talent del planter (74-59)

Albicy (4), Navarro (10), Walker (-), Ante-
tokounmpo (7), Shermadini (12) -equip 
inicial- Schreiner (3), Burjanadze (4), 
Stevic (10), Colom (-) i Jelinek (9).
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Sàbat (3), Lapornik (4), Vidal (13), Bog-
danovic (8), Jordan (9) -equip inicial- 
Dimitrijevic (9), Smith (3), Abalde (7), 
Ventura (8), Gielo (-) i Stutz (10).

MORABANC  
ANDORRA

74

DIVINA 
JOVENTUT 

Qui li hauria dit a Nenad Dimitrije-
vic que en el seu primer curs sè-
nior ja podria fer aixecar de la ca-
dira a una de les aficions de més 
tradició a l’ACB. Té 18 anys i juga 
a la Lliga EBA amb l’Arenys, però 
no s’amaga i contra l’Andorra ho 
deixaria ben clar. Amb el seu joc 
elèctric, Neno deixaria bocaba-
dats als espectadors de l’Olímpic, 
aconseguint un 18 de valoració (9 
punts, 6 rebots, 5 assistències) en 
només 12 minuts. L’aportació del 
base, sumada a la defensa, a la 
gran vigilància sobre Shermadini 

i als triples de Bogdanovic, ente-
rrarien les opcions del MoraBanc. 

El Divina Seguros duria sempre 
la iniciativa (36-34 al descans) i 
deixaria el partit encarrilat amb un 
parcial de 21 a 9 cuinat al llarg de 
l’últim període (74-59). La Penya 
suma la cinquena victòria de la 
temporada (5/13) i agafa tot l’oxi-
gen del món. A més, amb l’explo-
sió d’atreviment de Dimitrijevic, 
el club reafirma la seva identitat. 
Sigui quina sigui la situació es-
portiva, el planter sempre s’ha de 

Fitxen un clàssic de Badalona 
En els últims dies, l’Iberostar ha 
fet oficial la contractació fins a 
final de temporada d’un jugador 
molt estimat a l’Olímpic. Parlem 
de Tariq Kirksay, qui va jugar dos 
anys a Badalona (2013-2015) i va 
fixar la seva residència provisional 
a Catalunya després de deixar el 
Divina Seguros per anar a jugar a 

Angola. “Sóc un jugador que entra 
fàcilment dins de qualsevol equip. 
M’adapto bé i puc aportar en di-
verses facetes”, destacava Kirksay 
només aterrar a territori insu-
lar. Deixant de banda el lesionat 
Beirán (17 de valoració), la gran 
referència de l’Iberostar està sent 
Aaron Doornekamp (13.3), autor 
de 28 punts al Palau Olímpic.

Dimitrijevic es guanya l’afició del Divina Seguros amb un 18 de valoració en 12 minuts

tenir en compte. “És un treballador 
i s’ho ha guanyat. Encara està co-
mençant i l’hem de deixar que es 

vagi acostumant a l’ACB”, valora-
va Albert Ventura un cop finalitzat 
el partit davant el MoraBanc.

Sabater: “Busquem inversors per Mas Ram”

Badalona viu uns mesos actius en 
qüestions esportives. Un dels pols 
principals d’informació el prota-
gonitza el futur del Divina Joven-
tut. A banda d’ultimar acords amb 
Hisenda per dilatar el termini de 
pagament dels 3.2 milions d’eu-
ros que deu el club al fisc i de fer 
el mateix amb entitats financeres 
com Bankia, la Penya necessita fer 
una operació amb els seus terren-
ys de Mas Ram per evitar la liqui-

dació. En declaracions al Badalona 
Matí, l’alcaldessa Dolors Sabater 
explicava què està fent el govern 
per ajudar l’entitat. En primer lloc, 
el Consistori ha acordat amb la 
Penya que el club deixi de pagar 
l’IBI de l’Olímpic. “L’Ajuntament ha 
resolt un deute històric del club. 
És un tipus de deute que no es pot 
condonar i ha trobat la manera de 
solucionar-ho”, destacava Sabater 
fent referència a la possibilitat de 

patrocinar directament el Divina 
des de l’Ajuntament. Sobre l’ope-
ració de Mas Ram, Dolors Sabater 
deia el següent. “Ens hem reunit 
amb la Diputació i la Generalitat. 
La venda de Mas Ram sabem que 
és l’opció que a la Penya li resol-
dria la situació més greu. Nosal-
tres estem ajudant a buscar inver-
sors perquè comprin aquest actiu 
que té el Joventut”, declarava per 
tancar la seva intervenció a RCB. Instal·lacions del Tennis Mas Ram

L’alcaldessa confirma reunions amb la Diputació i la Generalitat per parlar del Divina

El tècnic rebaixa l’eufòria i treu pressió al base / TVB

Com a figura experta a l’hora de fer 
créixer els joves, Diego Ocampo té 
molt clar quina és la línia que s’ha 
de seguir perquè Nenad Dimitrije-
vic segueixi evolucionant. “El seu 
procés s’ha de gestionar des de 
la calma i la normalitat. En Neno 
ha estat entrenant amb nosaltres 
des del primer dia i, simplement, 
ha anat millorant”, assegura l’en-

trenador del Divina Seguros. “La 
clau és que sigui humil i ell ho és. 
Va venir a Badalona sent petit i el 
primer que va fer va ser aprendre 
català. És il·lusionant, sobretot 
per un club com el nostre, però 
tot procés necessita les seves 
etapes”, afegeix. Sobre l’opció de 
jugar amb tres bases, Ocampo 
deixarà que les coses “flueixin”.

Ocampo: “El procés 
de Dimitrijevic s’ha 
de dur amb calma” 
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LA PRÈVIA 24a Jornada. La Almozara. Diumenge, 5 de febrer. 12 hores (Aragón TV)

Del Besòs a l’Ebre

CD EBRO 
Entrenador: Emilio Larraz.

Alain

Gabarre

Moustapha
Chupe

Txema Pan

Maureta ParedesSergio 
Martínez

 Iván Forte 

Alfonso

Marqueta

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González.

Víctor García

Toni Lao

Bruno Vinicius Moha

Moyano

Sergio Maestre

Fran Grima

Robusté
Aleix Coch

Morales

Iván Agudo

Després d’una setmana moguda, 
que va començar amb l’estrena 
de l’estadi, i va continuar amb les 
incorporacions de Carlos Calvo 
i Indiano, en l’últim moment del 
mercat d’hivern, i amb el partit de 
copa federació a Gijón, el Bada-
lona viatja aquest cap de setma-

Una estrena a l’altura de l’estadi
Iván Agudo va marcar, de penal, el primer gol, que va valer una victòria

Iván Agudo té l’honor d’haver marcat el primer  gol en a història de l’estadi.

L’estadi es va omplir / Fotos: Eloy Molina. Eufòria en l’afició del Badalona.

Tots els grups politics van estar representats a la llotja.

L’Estadi Municipal de Badalona es va om-
plir de gom a gom el dia de la seva estrena, 
diumenge 29 de gener de 2017, i l’equip que 
porta el nom de la ciutat es va apuntar a la 
festa guanyant, gràcies al gol de penal d’Iván 
Agudo, a l’Espanyol B. Les més de 4.000 per-
sones que van omplir les graderies de la nova 
instal·lació van poder veure com el conjunt 
entrenat per Manolo González aconseguia tres 
punts que el mantenen en la zona de play off. 

  Equip PTS GF GC

 1. Barcelona B 46 40 22
 2. Alcoià 44 35 19
 3. Badalona 41 30 17
 4. Hércules 39 31 20
 5. València B 39 32 24
 6. Vila-real B 35 33 26
 7. At. Balears 34 25 18
 8. Lleida  31 25 28
 9. Cornellà 30 23 25
 10. Ebro  30 21 23
 11. Llagostera 28 27 30
 12. Sabadell 28 20 25
 13. At. Saguntí 26 22 23
 14. Espanyol B 26 24 26
 15. Mallorca B 25 17 19
 16. L’Hospitalet 25 20 32
 17. Prat 24 14 21
 18. Gavà 23 26 34
 19. At. Llevant 21 10 16
20. Eldenc 13 18 45

Classificació

Propera jornada

 Ebro  - Badalona 
 Mallorca B -  Gavà
 At. Balears -  Barcelona B
 Alcoià -  Sabadell
 Prat -  L’Hospitalet
 At. Saguntí - Eldenc
 Hércules   -  València B
 Espanyol B  -  Lleida
 Cornellà -  At. Llevant
 Vila-real B   -  Llagostera

Badalona: Morales; Fran Grima, Robus-
té, Aleix Coch, Moyano, Víctor Garcia; San-
dro, Sergio Maestre; Ivan Agudo (Parera, 71’), 
Moha (Guzmán, 71’) i Gerard Oliva (Bruno, 85’). 

Espanyol B: Andrés, Pipa (Cristo, 74’), Aitor (Ri-
vas, 57’), Antonio Cristian, Lluís, Iago, Carles Soria, 
Álex López, Bermejo, Rufo (Mickäel, 84’) i Borja.

Gol: 1-0, Agudo (p.) (34’).

Àrbitre: Víctor Pérez Peraza (Canari). TG: Antonio 
Cristian, Iago, Parera, Gerard Oliva i Víctor Garcia.
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BADALONA      ESPANYOL B

 Badalona 1 - Espanyol B 0
 Cornellà 1 -  Mallorca B 2
 Llagostera 2 -  Hércules 1
 València B 0 -  At. Saguntino 0
 Lleida 2 -  Prat 0
 Barcelona B 1 - Alcoià 1
 Gavà 1   -  At. Balears 2
 At. Llevant 0   -  L’Hospitalet 1
 Eldenc 2 -  Ebro 2
 Sabadell 1  -  Vila-real B 0

Resultats 23a jornadana a Saragossa per enfrontar-se, 
diumenge al migdia, a l’Ebro. Els 
aragonesos, que van arrencar amb 
força el campionat i van arribar fins 
i tot a liderar la classificació, ocu-
pen ara la desena posició després 
de cinc jornades sense conèixer la 
victòria. De fet, l’últim partit que 

van guanyar va ser l’11 de desem-
bre, a La Bòbila, davant del Gavà. 
Després han perdut contra el Barça 
B i el Llagostera, i han empatat 
contra el Sabadell, el València B i, 
diumenge passat, contra l’Eldenc. 
No està sent, doncs, aquest 2017 
un bon any per a l’Ebro, per molt 
que sigui el del seu 75 aniversari. 
Tot i així, Manolo González no se’n 
refia gens. “És un equip molt com-
plicat de guanyar, amb futbolistes 
de molta experiència i molt nivell 
per a aquesta categoria”, explica 
el tècnic escapulat. Les petites 
dimensions del camp de La Almo-
zara poden ser també un inconve-
nient per a un Badalona que, tot i 
que ha jugat durant més de dos 
anys com a local a la Travessera 
de Montigalà, ha demostrat que es 
desenvolupa millor en terrenys de 
joc en bones condicions. “És un 
camp molt petit i serà molt impor-
tant no cometre errades”, adverteix 
González. El gallec considera tam-
bé que el seu equip trobarà molt 

pocs espais, “sobretot amb zero 
a zero al marcador”. Sigui com 
sigui, el Badalona sortirà, segons 
el seu entrenador, “com sempre, 
a buscar el partit”. Serà baixa el 
golejador escapulat, Gerard Oliva, 
que va veure la cinquena targeta 
groga contra l’Espanyol B. Xiularà 
l’àrbitre basc Iñaki Sáez de Adana.
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Foto: Real Sporting.

El Badalona va esperar a l’úl-
tim dia del mercat hivernal per 
aconseguir les incorporacions de 
Carlo Indiano i Carlos Calvo. El 
primer juga de mig centre i ve del 
Lleida; el segon actuarà com a 
mitjapunta i el seu equip d’origen 
és el Cadis, de la segona divisió. 
A tres quarts de sis de la tarda 
de dimarts, 31 de gener, només 
quinze minuts abans que es tan-
qués la finestra del mercat per als 
equips de segona B, el Badalona 
tramitava el fitxatge d’Indiano. Tot 
i que el Lleida havia anunciat la 
rescissió del seu contracte fa uns 
dies, fins a l’últim moment no es 
va poder realitzar el traspàs. In-
diano, que competirà amb Toni 
Lao i Sergio Maestre per un lloc 
en el mig del camp, fitxa pel que 
resta de temporada. Carlos India-
no de Marcos va néixer a Madrid, 
el 14 de setembre de 1988, i va 
començar en les categories infe-

Dimecres passat, 1 de febrer, el 
Badalona va perdre (2-1), davant 
l’Sporting B el partit d’anada 
dels quarts de final de la copa 
federació. L’equip de Manolo 
González va fer un dels partits 
més fluixos de la temporada i va 
arribar al tram final amb un pre-
ocupant 2-0 en contra, però una 
acció culminada per Fran Grima 
en el minut 88 va deixar l’elimi-

riors de l’Atlètic de Madrid. Tam-
bé ha jugat a l’Alavés, l’Hèrcules, 
el Cadis, l’Albacete, el Cartagena 
i el Lleida.
L’acord per la cessió fins a final de 
temporada de Carlos Calvo es va 
signar unes quantes hores abans. 
El Cadis, el seu club d’origen, 
pagarà la meitat de la seva fitxa. 
Autor d’un gol decisiu en l’ascens 
del conjunt andalús a final de la 
temporada passada, Calvo és un 
migcampista ofensiu que pot ac-
tuar a la banda. A Badalona, però, 
jugarà per dins. Carlos Calvo va 
néixer el 18 de setembre de 1985, 
a Madrid, i també es va iniciar en 
les categories inferiors de l’Atlè-
tic de Madrid. Després, ha defen-
sat la samarreta d’onze equips: 
els filials de l’Elx i el Valladolid, 
la Vila Joiosa, l’Alcoià, el Xerez, 
el Granada, l’Hércules, l’Almeria, 
el Xanthi de Grècia, l’Osca i el 
Càdis.

natòria oberta. Abans, per al fi-
lial sportinguista, havien marcat 
Isma Cerro, als 12 minuts, amb 
una rematada creuada després 
d’una centrada des de l’esquerra, 
i Claudio, en el 55, rematant de 
cap una falta lateral. El partit de 
tornada es jugarà dimecres que 
ve, 8 de febrer, a l’Estadi Munici-
pal de Badalona, a partir de dos 
quarts de cinc de la tarda.

Indiano i Calvo 
reforcen el Badalona

Copa RFEF: tocarà 
remuntar el 2-1
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Durant el seu desplaçament de tres dies

Duríssim desplaçament a les 
Illes Canàries del Sosmàtic Ba-
dalona amb un total de quatre 
partits del 27 al 29 de gener. 
Els badalonins van solucionar el 
primer partit davant el Dédalos 

Tres victòries de quatre del 
Sosmàtic a Canàries

(2-4), el cuer de la categoria, 
que s’hagués pogut complicar 
si Adrià Fernàndez no hagués 
anotat el seu segon punt en el 
cinquè joc. El segon partit va 
ser d’infart a camp del Círculo 

Amistad (3-4), el millor equip 
canari, on el nou jugador del 
Tennis Taula Badalona, Joan 
Moregó, va tornar a emportar-se 
un partit al cinquè onze que va 
forçar els dobles. En el tercer 
partit, davant el Universidad de 
la Laguna, va ser el més plàcid. 
Un 1 a 5 que hagués pogut ser 
rodó si Àngel Carrión no hagués 
cedit per la mínima el seu pri-
mer partit. La desfeta va arribar 
diumenge, on les forces van co-
mençar a mancar amb el Teme-
gueste (4-3). Amb jugadors que 
pràcticament no havien puntuat i 
van estar a punt de vèncer 4-2, 
però Fernàndez va salvar dos 
partits. En els dobles, tot i tenir 
boles de partit, es van escapar i 
es va acabar cedint per la míni-
ma en un nou final d’infart.

Aquest diumenge, 5 de febrer a 
partir de les 10 del matí, el Port 
de Badalona serà l’escenari que 
acollirà la segona ronda de la Lliga 
Interclubs Catalana de Rem Indoor, 
que comptarà entre els equips par-
ticipants en la secció de rem del 
Club Nàutic Bétulo i la del Reial 
Club Martím de Barcelona. Les 
sèries en remergòmetres seran 

cada 10 minuts, primer per catego-
ries masculina i femenina i després 
per modalitats mixtes. Cada sèrie 
estarà formada per un màxim de 
cinc equips i cada equip per qua-
tre vogadors. A més a més, el Club 
Nàutic Bétulo programarà una jor-
nada de portes obertes per difondre 
la pràctica d’aquesta modalitat i, 
així també, sumar aficionats.

El Port acull la 
segona ronda de 
la lliga de rem 

Foto: Club de Rem Badalona

Foto: CTT Badalona

El club no ha rebut cap contacte per formalitzar el conveni que li ha de garantir el futur

En la sessió plenària celebrada 
aquesta setmana a Badalona, tots 
els grups polítics de la ciutat van 
aprovar per unanimitat el regla-
ment d’ús del nou Estadi Munici-
pal. Les taxes (67.10 euros l’hora 
en partits i 17.45 euros l’hora en 
entrenaments), però, van comp-
tar amb l’abstenció del PSC i el 
vot en contra del Partit Popular. 
Quan semblava que tota la polè-
mica sorgida entre el Consistori 
i el CF Badalona per la qüestió 
de l’estadi havia quedat solucio-
nada, ara esclata un nou capítol; 
en aquest cas protagonitzat pel 
CE Seagull. Segons denuncia la 
seva junta, el club no ha parat 
de llegir a la premsa que el pri-
mer equip canviarà de camp de 
joc, però a les oficines de l’entitat 
no ha arribat cap requeriment de 
l’administració per formalitzar el 
conveni pertinent. “A dia d’avui no 

El Seagull denuncia un 
“menyspreu total cap a l’esport femení”

tenim cap notificació per part de 
l’Ajuntament. No sabem res. Per 
tant, sense un conveni signat amb 
l’Ajuntament, el Seagull no mourà 
un peu de Montigalà. Vaig parlar 
amb la regidora fa dues setmanes 
i li vaig demanar que m’avisés per 
parlar del conveni. El club ja no 
ha tingut més notícies”, lamenta 
Pilar Ruiz, presidenta del Seagull. 
Aquest mitjà es va reunir amb la 
directiva del club al Municipal de 
Montigalà per recollir les seves 
reivindicacions. Ricardo Carnea-
do, fundador del Seagull, com-
parteix l’opinió de la presidenta.  
“Ens manca tota la informació. 
S’ha parlat que el Seagull tindrà 
un percentatge d’horaris de camp, 
però això no sabem què significa 
exactament. Tothom ens diu que 
jugarem a l’estadi, però la realitat 
és que, oficialment, no tenim res”, 
apunta en primera instància. “Ens 

sentim maltractats com a club. La 
pitjor forma de maltracte, és el no 
tracte. Entenem que existeix un 
menyspreu total cap a l’esport fe-

El Seagull demana que el govern el respecti / B.López

mení, pel simple fet de ser femení. 
El Seagull ha estat callat, sense 
entrar en cap guerra. Però arriba 
un moment que et canses”, afe-

geix Carneado a continuació. 

Sense pressa per canviar 
Amb la temporada ja molt avança-
da, l’entitat no té pressa per fer el 
canvi de camp, ja que aquest pro-
cés es vol completar “amb garan-
ties per escrit”. “No crec que sigui 
lògic que el Seagull hagi de pagar 
la mateixa taxa d’ús de la instal·la-
ció que el club que pot gaudir de 
tots els beneficis de l’estadi. Ens 
ha arribat que el vestidor princi-
pal és d’ús exclusiu del Badalona, 
igual que la majoria dels despat-
xos”, exposa Carneado. Pilar Ruiz, 
per la seva part, recull que al club 
ni tan sols se l’ha convidat a fer 
una visita a la nova instal·lació. 
“No ens han ensenyat l’estadi aca-
bat. Hem demanat una visita amb 
les jugadores, però en els horaris 
que podem mai hi ha conserge. 
Això és discriminació”, recalca.

Idil·li del femení de la Penya: ha passat de ser tercer per la cua a la cinquena plaça

Impecable Sant Pep; el Llefià 
reacciona i el Círcol ‘B’ s’agafa als líders

La jornada de bàsquet masculí a la Copa 
Catalunya ens deixava un repartiment de 
sort desigual entre el Sant Josep (13/1) i 
l’AE Badalonès (6/7). Els parroquials, líders 
del grup I, assestaven un cop d’autoritat a 
la pista del fins ara tercer classificat: l’Artés 
(68-88). El gran partit d’Adrià Meruelo (23 
punts i 29 de valoració) i la bona reaparició 
de Brian Holland (17) donarien ales al bloc 
de Sergi Vives. Pel que fa al Badalonès, 
l’equip de Xavi Riera és novè a causa de la 
derrota patida al camp del Sant Narcís (73-
68). El rival dels dimonis anotaria nou triples 
i es mostraria més encertat que els vermells. 
Després d’anar tota la primera part per sota, 
abans del descans el Badalonès iniciava una 
recuperació en forma de parcial (0 a 11) que 
s’acabaria de culminar en la represa. Els vi-
sitants passaven del 42 a 34 al 42 a 45 i es 
mantindrien vius fins al darrer període (55-
50). Llavors, la mala versió del bloc de Riera 
faria acte de presència a la pista (71-57).
 
Es manté la tònica a Primera
Baixant fins al grup II de Primera, observem 
com els equips més sòlids – Ademar i Cír-
col – continuen guanyant partits i com la 
Minguella segueix encallada en la part baixa. 
Maristes (13/3) és segon després d’assaltar 
la pista del Quart (82-87) i el Coto (12/4) ter-
cer gràcies a l’exhibició completada davant 
el Malgrat (72-35). En contrapartida, la Min-
guella (5/11) és dotzena després de cedir al 
camp del CEB Girona (74-53). 
El Círcol ‘B’ pressiona
En un cap de setmana on el Badalonès ‘B’ 
(8/7) obtindria un triomf de tranquil·litat a 
Segona derrotant el Vilassar de Dalt (60-70), 
a Tercera (grup VI) hi trobem un filial que 
està disposat a pressionar els líders del cam-
pionat. Parlem del Círcol ‘B’ (11/4), bloc que 
s’ha situat cinquè i a un sol partit del primer 
gràcies a encadenar cinc victòries. La darrera 
arribava en l’última jornada davant el Silenc 

(75-57) i ha deixat el conjunt de la Plana a 
tocar d’un Ademar Sarau (12/3) que no va 
competir contra el Calella (81-47). El Llefià 
(6/9), per la seva part, talla la seva hemorrà-
gia particular de derrotes guanyant el Canet 
(92-39), mentre que la Cultural (8/7) s’im-
posava al Natzaret (7/8) en un derbi de poc 
encert (67-61). Com és tradició, l’ABB (5/10) 
viuria un cara o creu d’infart que obligaria el 
segon classificat – el Boet 1 – a competir 
amb tot per derrotar el conjunt de Bufalà (65-
64). Per últim, la Minguella ‘B’ (9/6) marxaria 
del pavelló del Sant Feliu amb massa punts a 
la motxilla (92-79). 

Un Divina Seguros en ratxa
La darrera jornada de bàsquet femení dispu-
tada pels clubs de Badalona ha deixat a la 
ciutat dos espectres de resultats totalment 
oposats entre la Primera i la Segona Cata-
lana. Els equips de la màxima categoria, 
l’AE Minguella (6/9) i l’AE Sant Andreu de 
Natzaret (8/7), encaixaven derrotes sense 
pal·liatius. A Segona, en canvi, tot serien ale-
gries. Si comencem pel grup II de Primera 
observem com les sensacions dels dos clubs 
badalonins del campionat van ser realment 
negatives. La Minguella finalitza la primera 
volta caient a la pista de Lluïsos (70-40) i 
al Natzaret tampoc li aniria gens bé contra 
el Sant Nicolau (39-59). Per altra banda, 
al grup IV de Segona, el Natzaret ‘B’ (8/7) 
deixava enrere una mala ratxa de tres derro-
tes consecutives imposant-se al Molins ‘B’ a 
Pomar (63-44). Sens dubte, però, qui més en 
forma està és el Divina Joventut femení (8/7). 
El bloc de Raúl Lorenzo ha completat una 
ascensió espectacular, passant de ser tercer 
per la cua a posar-se cinquè en cinc jorna-
des. L’últim triomf verd-i-negre arribava a la 
pista del Sant Jordi (59-63), mateix resultat 
obtingut per la UB Llefià (12/3) davant l’AESE 
(66-58). El bloc de Toni Madrid aguanta com 
a líder.

Bàsquet masculí

Copa Catalunya J14
Artés - CB Sant Josep      68-88
CB Sant Narcís - AE Badalonès     73-68

Primera Catalana J16
Quart - Maristes Ademar      82-87
CEB Girona - AE Minguella       74-53
Círcol - AECAM Malgrat       72-35

Segona Catalana  J16
Vilassar de Dalt - AE Badalonès ‘B’      60-70

Tercera Catalana  J16
Cultural - Natzaret                      67-61
UB Llefià- Canet                    92-39
Calella - Ademar ‘B’                                               81-47
Círcol ‘B’ - Silenc                       75-57
Boet 1 - ABB      65-64
Sant Feliu - Minguella ‘B’      92-79

EQUIP G P

Copa Catalunya Masculina
 1.  CB Sant Josep 13 1
   9.  AE Badalonès 6 7
 
Primera Catalana Masculina
 2.  Maristes Ademar 13 3
 3. Círcol   12 4
 12. Minguella  5 11

Segona  Catalana Masculina
 11. AE Badalonès ‘B’ 8 7

Tercera Catalana  Masculina
   1. Ademar ‘B’                                                12         3
   5. Círcol ‘B’                                                     11        4
   7. Minguella ‘B’                                           9           6
   8. Cultural                                                       8           7
  9.  Natzaret                                                       7           8
10. Llefià                                                             6           9
12. ABB                                                                5         10

Primera Catalana  Femenina
   7. Natzaret                                                        8           7
10. Minguella                                                  6           9

Segona Catalana Femenina
 1.  UB Llefià      12    3
 5. Joventut      8     7
 7. Natzaret ‘B’      8      7

Classificació

Bàsquet femení

Primera Catalana J15
Natzaret - Sant Nicolau      39-59
Lluïsos - Minguella                 70-40

Segona Catalana J15
UB Llefià - AESE                                         66-58
Sant Jordi - Joventut       59-63
Natzaret ‘B’ - Molins ‘B’      63-44
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van oferir un espectacle de més de dues 
hores.
L’organitzadora principal, la monologuis-
ta badalonina Pepi Labrador, ha qualificat 
de gran èxit la convocatòria. A més dels 
1.050 quilos de menjar, s’han aconseguit 
recaptar més de 2.600 euros, que també 
han estat donats al Banc d’Aliments perquè 
adquireixi productes bàsics.

El festival de monòlegs solidaris ‘Lo comi-
do x lo reído’ va recollir el passat cap de 
setmana una tona de menjar que ha entre-
gat al Banc d’Aliments de Badalona perquè 
els distribueixi entre les famílies necessi-
tades de la ciutat. El certamen, que arriba-
va a la seva 5a edició, va tornar a omplir el 
teatre Blas Infante el passat divendres amb 
l’actuació d’una desena d’humoristes que 

El festival de monòlegs 
recapta més de 2.600 
euros i una tona d’aliments

Julio Manrique dirigeix i protagonitza 
amb Mireia Aixalà i David Selvas un dels 
textos més representats de David Mamet. 
Una crítica mordaç al món de Hollywood i 
a la seva gran indústria dels somnis. ‘Una 
altra pel·lícula’ presenta els elements 
clàssics de l’escriptura del dramaturg 

Guzman, han contribuït a donar la represen-
tació del Dimoni. Des de l’any 2006 la cons-
trucció del Dimoni és obra de Ramon de los 
Heros, dibuixant i artista plàstic badaloní, 
especialista en construcció d’escenografies. 
I a partir de 1999, el disseny del Dimoni es 
tria a partir del concurs Crema’l tu!, que va 
néixer amb la voluntat d’obrir a la ciutadania 
una convocatòria que permetés dissenyar 
un dels símbols culturals de la ciutat. 

L’Ajuntament de Badalona ha convocat la 
dinovena edició del concurs Crema’l tu!, 
Premi de Disseny del Dimoni de Badalona 
de les Festes de Maig’ que cada any cre-
ma a la platja de Badalona la nit de Sant 
Anastasi, el 10 de maig. Un cop el jurat hagi 
triat el disseny guanyador del futur Dimoni, 
un constructor donarà forma al dibuix. Es 
poden presentar tots els majors de 16 anys 
de la ciutat, de forma individual o en grup, 
a excepció del guanyador de l’any anterior. 
El disseny del dimoni ha de tenir un con-
tingut al·legòric, crític o irònic evocador 
d’aspectes de la realitat actual o històrica. 
També s’ha de tenir en compte la seva via-
bilitat, ja que la figura, de més de 10 metres 
d’alçada, haurà de tenir estabilitat. Es poden 
presentar els dissenys fins al 3 de març, i el 
guanyador/a, que serà escollit per un jurat 
format per persones i entitats vinculades a 
la cultura, rebrà 1.000 euros en metàl·lic. 
La nissaga de dissenyadors i constructors 
del dimoni, des de l’any 1940, és llarga: 
Francesc de Paula Giró, Jaume Ribó, Do-
mènec Giró, Miquel Xirgu, Emili Bultó i Tero 

Julio Manrique i ‘Una altra 
pel·lícula’ al Teatre Zorrilla

Badalona ja busca el 
disseny del dimoni per a la 
Cremada 2017Aquest divendres, a partir de les 21h

americà amb girs inesperats, diàlegs pre-
cisos i subtils i molt mala llet. Una peça 
en què es qüestiona si l’ofici d’explicar 
històries hauria de servir per alguna cosa 
més que per a fer diners. Aquest diven-
dres, a partir de les 21 hores, al Teatre 
Zorrilla. Guanyadora del passat concurs

Foto: ‘Lo comido x lo reído’
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